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Naši dopisi. 
Iz Ljubljane. — Deželni zbor kranjski dobro 

napreduje s svojimi deli; v zadnjih dveh sejah rešene 
so bile vse točke dnevnih redov. V prihodnji seji reši 
se predlog o nekaterih premembah zakona glede uči
teljskih plač; v finančnem odseku rešuje se vprašanje 
glede zgradbe nove bolnice in ponudbe gosp. Gorupa 
glede ustanovitve višje slovenske dekliške šole v Ljub
ljani. Kolikor čujemo, se je finančni odsek zedinil o 
načelih teh dveh vprašanj. Potem ostaja rešiti še dve 
pomenljivi vprašanji: deželni zaklad, potem danes raz
deljeno poročilo deželnega odbora o skladanji k troškom 
za osuševanje ljubljanskega močvirja, — zvršiti so tudi 
še volitve v deželni odbor. Kakor sedaj kaže, zborovanje 
deželnega zbora ne bode moglo biti končano pred koncem 
prihodnjega tedna. 
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— Z Gorice ae poroča, da je gosp. dr. Anton Gre
gorčič, profesor bogoslovja, čegar neizvolitev v deželni 
odbor je bil edini uzrok razpora med tamošno slovensko 
stranko, odložil svoje deželno-zborsko poslanstvo. k o 
vice" izrekle so o tej zadevi svoje mnenje, da zrelim po
litikom tako osobno vprašanje ne sme dajati povoda v 
razdvojenje vse slovenske stranke, katera je v načelih 
svojega političnega delovanja popolnoma složna. 

— Okrajna bolniška blagajnica ljubljanska. Z 
vštetim 31. oktobrom letos izkazanih je 106 moških in 
12 ženskih obolelih članov. Umerli so 4 moški blagaj. 
člani. Bolniščino ji je izplačalo na roko 499 gld. 52 kr. 
Bolniški oskrbovalni stroški iznačijo 192 gld. 20 kr. 
nagrade zdravnikom 407 gld. Za zdravila izplačalo se 
je 129 gld. na dalje vožnine in za prenos 13 gld. 46 kr. 
pogrebnih stroškov 64 gld. za kopelje 12 gld. 50 kr. in 
za terapeutične pripomočke 6 gld. Skupnih stroškov za 
bolnike in umerle blagajuične člane je toraj 1323 gld. 
68 kr. v prvem četertletji blagajničnega poslovanja. 

— Nov lavantiuski vladika dr. Napotnik pripelje se 
danes z Gradca v Maribor in bode prihodnjo nedeljo 
slovesno umeščen na knezoškofijski sedež. Vsi Slovenci 
prizuavajo pri tem imenovanji, pravičnost in naklonjenost 
nadškofa Solnograškega skazano prebivalstvu južnega 
Štajerja. 

— Sokolov večer, minuli četertek na čast sedaj 
tukaj bivajočemu deželnemu poslancu Jos. Gorupu, bil 
je vzredno obiskan, sijajen in vsi navzoči zelo navdušeni 
in veseli. 

— Medved v Planini. Zadnje dni pisarilo se je, 
da bi bil knez Hugo Windisch-Gratz ubil v Planini 
medveda. Temu pa ni tako. Vbil ga je temveč tamošni 
tatvinski lovec, ki se je oglasil tudi za talijo. Pa to ni 
šlo tako brez zapreke. Kakor čujemo, dejalo je poklicano 
oblastvo neopravičenega lovca zarad prestopka zakona 
o rabi puške za tri dni v zapor, — potem pa je ven
darle vložilo pri deželnem odboru naznanilo zarad pri-
poznanja talije. 

— Finančno ministerstvo naročilo je do konca pri
hodnjega leta nakovati za 300,000 gld. novih krajcarjev* 

— Vabilo na LXXXIV. odborovo skupščino ^Matice 
Slovenske" v sredo dne 20. novembra 1889. 1. ob 5f/4 uri 
popoludne v društevni hiši na Kongresnem trgu št. 7. 
Dnevni red : 1.) Potrjenje zapisnika o LXXXIIL odborovi 
seji, 2.) Naznanila predsedništva, 3.) Poročilo gospodar
skega odseka, 4.) Poročilo književnega odseka, 5.) Po
ročilo tajnikovo, 6.) Posameznosti. 

V Ljubljani dne 5. novembra 1889. 
Predsednik: 

Josip Mara. 


